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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:655 Åtgärder inom svensk ekonomisk zon

Strömmingen är en nyckelart i Bottenhavets ekosystem och en bas för 
traditionellt kustnära fiske. Men tyvärr ser vi att bristen på strömming fortsätter 
längs med Norrlandskusten. Krisen för sillen och strömmingen fortsätter i hela 
Östersjön, Bottenhavet och Bottenviken. 

Havs- och vattenmyndigheten har meddelat att det inte blir något trålförbud på 
internationellt vatten i Bottenhavet, och Finland har satt stopp för det planerade 
förbudsområde som var tänkt för att skydda strömmingen under tre år.

Våra kustfiskare och våra svenska fiskeorganisationer har lyft och presenterat 
en rad viktiga och konkreta åtgärder som den svenska regeringen kan göra för 
attvända utvecklingen för strömmingen.

Det handlar om fredade områden, att utveckla och förändra Ices instruktioner, 
sundare förvaltning av säl och skarv, åtgärda bristerna i inrapportering av 
fångster, tidsbestämda stängningar med mera.

En konkret fråga som Kustfiskarna i Bottenhavet nu lyft är om inte Sverige har 
sin fulla rätt enligt havsrättskonventionen att upprätta ett skyddat område i 
svensk ekonomisk zon, när strömmingsbeståndets mångfald är hotat men även 
hela ekosystemet.

Utifrån detta vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

Tänker ministern ta några initiativ i linje med havsrättskonventionen utifrån 
Kustfiskarna Bottenhavets fråga?

………………………………………

Malin Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-07
Besvaras senast
2025-01-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


